

Date: 21 April 2024

التاريخ : 21 أبريل 2024

Subject: Resignation and appointment of board Member

الموضوع : إستقالة و تعيين عضو مجلس إدارة

We would like to inform you about the resignation of Mr. Abdulaziz Masoud Al-Harthy from his position as a member of the Board of Directors of Arabia Falcon Insurance Company SAOG for personal reasons. It was accepted by the Board of Directors on 20<sup>th</sup> April 2024.

نود إفادتكم عن استقالة الفاضل / عبدالعزيز مسعود الحارثي من منصبه كعضو مجلس إدارة شركة التأمين العربية فالكون ش.م.ع. لأسباب خاصة وقد تم قبولها من قبل مجلس الإدارة في 20 ابريل 2024.

We would also like to inform you that the Board of Directors has appointed Mr. Shabir Moosa Al Yousef as a temporary appointment, effective from 20<sup>th</sup> April 2024, until the date of the General Assembly meeting for the year 2025.

كما نود إفادتكم ان مجلس الإدارة قد قام بتعيين الفاضل / شبير موسى اليوسف كعضو مجلس إدارة مؤقت اعتبار من 20 إبريل 2024 حتى تاريخ انعقاد اجتماع الجمعية العامة لسنة 2025.

Mr. Shabir Moosa Abdullah Al Yousef holds a PhD and Master's in Economic Research from the University of Essex in the United Kingdom, and Master's in Finance from the University of Lincolnshire and Humberside in the United Kingdom, a Master's of Science from the Colorado School of Mines in the United States of America, and a bachelor's degree in Electronics and Communications from Sultan Qaboos University.

الفاضل / شبير بن موسى اليوسف حاصل على درجة الدكتوراه والماجستير في البحث الاقتصادي من جامعة إيسيكس في المملكة المتحدة، وماجستير في المالية من جامعة لينكولنشاير وهامبرسايد في المملكة المتحدة، وماجستير في العلوم من مدرسة كولورادو للمناجم في الولايات المتحدة الأمريكية، وبكالوريوس في الإلكترونيات والاتصالات من جامعة السلطان قابوس.

He has a distinguished professional background in the field of management and investment in companies, where he held leadership positions in several large companies in the sultanate of Oman and the United Arab Emirates, including the Executive Presidency and General Directorate. Currently, he holds several positions as Vice Chairman of the Board of Directors and a member of the boards of directors of several companies in various sectors such as investments, ceramics, and chemicals, in addition to his membership in the Tenders Board in Sultanate of Oman.

ويملك سيرة مهنية متميزة في مجال الإدارة والاستثمار في الشركات، حيث شغل مناصب قيادية في عدة شركات كبيرة في سلطنة عمان والإمارات العربية المتحدة، بما في ذلك الرئاسة التنفيذية والمديرية العامة. حاليًا، يشغل عدة مناصب كنائب رئيس مجلس إدارة وعضو في مجالس إدارة عدة شركات في مختلف القطاعات مثل الاستثمارات، السيراميك، والكيمائيات، إلى جانب عضويته في مجلس المناقصات في سلطنة عمان.

The Board of Directors and Executive Management express their deep gratitude. To Mr. Abdul Aziz Masoud Al Harithi for his valuable efforts during his membership period. We appreciate his dedication and contributions to achieving the company's goals. We extend our best wishes to him for all his future endeavors.

هذا ويعبر مجلس الإدارة و الإدارة التنفيذية عن امتنانهما البالغ للفاضل/ عبد العزيز مسعود الحارثي على جهوده القيمة خلال فترة عضويته. نقدر تفانيه وإسهاماته في تحقيق أهداف الشركة. نتمنى له كل التوفيق في مسيرته المستقبلية.

المفوض بالتوقيع

Authorized Signatory

